
Hrvatski liječnički zbor 

Hrvatsko neurološko društvo  

Šubićeva 9, 10000 Zagreb  

 

ZAPISNIK 

 
S godišnje izvještajne skupštine Hrvatskog neurološkog društva Hrvatskoga liječničkog zbora (u 

daljnjem tekstu Društva), održane dana 15.12.2022. u 18h u restoranu Maksimir. 

 

Skupština je održana u hibridnom obliku, prethodno su svim članovima HND elektronski 

dostavljeni materijali odnosno izvješća potrebna za održavanje Skupštine, o čemu su imali priliku 

glasati. 

Skupštini je fizički prisustvovalo 47 članova Društva.  

 

Pismeni pozivi za godišnju skupštinu Društva poslani su svim članovima Društva 15 dana prije 

održavanja godišnje skupštine.  

 

Po prvi put zajednički je održana godišnja izvještajna skupština za tri srodna društva: Hrvatsko 

neurološko društvo, Hrvatsko društvo za EEG i kliničku elektrofiziologiju i Hrvatsko društvo za 

neuromuskularne bolesti i kliničku elektromioneurografiju. 

Skupština donosi odluku o početku sjednice. 

 

Predlaže se: 

Radno predsjedništvo u sastavu: 

Doc. dr. sc. prim. Spomenka Kiđemet-Piskač 

Prim. dr. sc. Svjetlana Šupe 

Doc. dr. sc. prim. Vladimira Vuletić 

Dr. Hrvoje Bilić 

Prim. dr. Ana Sruk 

Za predsjednika Radnog predsjedništva predlaže se prim. dr. Ana Sruk.  

Verifikacijska komisija u sastavu: 

mr. sc. Vlatko Šulentić 

dr. Barbara Sitaš 

Zapisničar: 

izv. prof. dr. sc. prim. Ivica Bilić 

te Ovjeritelji zapisnika:  

Dr. sc. Ivan Adamec 

Dr. Sven Županić 

 

Svi prijedlozi potvrđeni su jednoglasnim izborom nazočnih na skupštini te predsjedateljica Radnog 

predsjedništva preuzima vođenje Skupštine. 

 

Na prijedlog Radnog predsjedništva skupština je jednoglasno usvojila slijedeći Dnevni red: 

1. Pozdravne riječi Predsjednica Društava  

2. Glasanje o godišnjim izvješćima 

3. Razno 

 

Ad 1 i 2. 

Godišnja izvješća Predsjednica Društava, kao i izvješća tajnika i rizničara su prethodno dostavljena 

svim članovima Društava i imali su mogućnost glasovanja. 

Prof. Zdravka Poljaković-Skurić, predsjednica Hrvatskog neurološkog društva izvještava da je od 

270 članova HND za izvješća predsjednice, tajnika i rizničara glasalo 147 članova (natpolovična 

većina) te je njih 146 prihvatilo izvješća, uz 1 suzdržani glas. 
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Također su članovima dostavljena izvješća Sekcija HND (Sekcija mladih neurologa, Sekcija za 

glavobolje, Sekcija za intenzivnu neurologiju, Sekcija za autonomni živčani sustav), te je za njih se 

također izjasnilo 147 članova. Za sva izvješća je bilo 146 glasova ZA, jedan suzdržani glas, dok je 

za izvješće Sekcije za autonomni živčani sustav 145 članova se izjasnilo ZA, 1 PROTIV i 1 

suzdržani glas. 

Predsjednica Radnog predsjedništva konstatira da su sva izvješća HND prihvaćena većinom 

glasova. 

 

Prim. Sibila Nanković, predsjednica Hrvatskog društva za EEG i kliničku elektrofiziologiju 

izvještava da je od 45 članova Društva njih 23 glasalo o dostavljenim izvješćima, te su sva 

jednoglasno prihvaćena. Pozdravlja skup i ideju da ova tri društva održe zajedničku godišnju 

skupštinu sa stručnim dijelom programa. 

Predsjednica Radnog predsjedništva konstatira da su sva izvješća Hrvatskog društva za EEG i 

kliničku elektrofiziologiju prihvaćena većinom glasova. 

 

Prof. Ervina Bilić, predsjednica Hrvatskog društva za neuromuskularne bolesti i kliničku 

elektromioneurografiju također pozdravlja sve nazočne i ideju zajedničkog okupljanja. Od 44 člana 

društva njih 32 je glasalo o izvješćima i svi su se izjasnili da prihvaćaju dostavljena izvješća 

predsjednice, tajnika i rizničara. 

Predsjednica Radnog predsjedništva konstatira da su sva izvješća Hrvatskog društva za 

neuromuskularne bolesti i kliničku elektromioneuorgrafiju prihvaćena većinom glasova. 

 

Ad 3. 

Prof. Mario Habek izvještava o nedavnom pokušaju HZZO da se svi lijekovi iz druge linije za 

liječenje multiple skleroze "skinu" sa liste posebno skupih lijekova i stave na teret bolničkih 

proračuna. Adekvatnom, brzom i koordiniranom akcijom Udruga oboljelih od MS te stručnjaka iz 

navedenog područja uspjelo se spriječiti donošenje takve štetne odluke. 

Planira se održavanje Europskog kongresa o aurtonomnom živčanom sustavu u Dubrovniku 5.-

7.10.2023. u organizaciji Hrvatskog neurološkog društva - Sekcije za autonomni živčani sustav. 

Doc. Kiđemet Piskač iz OB Varaždin ukazuje na problem plaćanja postupaka trombolitičkog 

liječenja u manjim bolnicama te je dogovoreno i odlučeno da HND uputi dopis HZZO i 

Ministarstvu zdravstva o potrebi usklađivanja plaćanja trombolitičkog liječenja alteplazom na 

nacionalnoj razini. 

Radno Predsjedništvo upoznalo je prisutne članove Skupštine o prijedlogu za osnivanje Sekcije za 

poremećaje spavanja Hrvatskog neurološkog društva. Jednoglasno je prihvaćen prijedlog o 

osnivanju nove sekcije Društva, uz napomenu da je osnivanje ove Sekcije elektronski izglasano i u 

sklopu prihvaćanja izvješća Predsjednice HLZ – Hrvatskog neurološkog društva. 

 

Skupština Društva je završila s radom u 19.00h. 

 

Zapisničar: izv. prof. dr. sc. prim. Ivica Bilić, dr. med. __________________________ 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

Dr. sc. Ivan Adamec, dr. med. __________________ 

 

Dr. Sven Županić, dr. med. __________________ 

 

Predsjednica Radnog predsjedništva: Prim. dr. Ana Sruk, dr. med.  ______________ 

U Zagrebu, 27.12.2022  


